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Xerophyta 
 

Contactblad voor de afdeling Wageningen en omgeving. 

............................................................................................................... 

   

Voorzitter:  P. Knippels                       tel: 06-48590702 
   e-mail:                    info@bloembol.info  

Secretaris:  C. Geris          tel: 0318-417319 

   e-mail:                          chrisgeris@planet.nl 

Penningmeester: E. Weijman  

Algemeen lid:  G. van Huffel  

                                    B. Tänzer  

Redactie:  C. Geris                             tel: 0318-417319 

   e-mail                           chrisgeris@planet.nl 

Bibliotheek:   E. Weijman                       tel: 0318-520706 

                                    e-mail:                eweijman@worldonline.nl  

Beamer :                     C. Geris                             tel: 0318-417319 

                                    e-mail:                          chrisgeris@planet.nl 

 

Lidmaatschap  

Contributie afd. Wageningen e.o.: € 25, gezinsleden € 12,50 en jeugdleden 

 € 10 per jaar. 

Contributie overmaken: rekeningnummer NL42 INGB 0007 4090 94 ten 

name van: Succulenta afd. Wageningen e.o. 

 

Contributie landelijke vereniging: € 30 per jaar 

 

Vergaderlocatie:  

Zaal van de speeltuinvereniging "Tuindorp",  

Floralaan 20/B, 6707 HR  Wageningen. Tel.: 0317-411601 

 

Omslagfoto: Ceropegia woodii       www.llifle.com, Valentino Valicelli 
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Wie is Wie: Anton Hartsuiker 

 
Al meer dan 46 jaar ben ik bijna letterlijk “vastgeprikt“ aan de cactuswereld. 

Anton Hartsuiker is mijn naam. 78 jaar geleden geboren in Den Haag, waar ik 

tot mijn 30ste getogen ben. 54 jaar getrouwd met Joke.  

In 1974 verruilden we onze woning in de Hofstad voor een nieuwbouwhuis in 

Ede. Dit was vooral belangrijk voor mijn werk als computertechnicus. Mijn 

rayon besloeg heel Nederland, dus de keuze voor het centrum van het land 

was een logische. 

 

De interesse voor bloemen en planten had ik al heel vroeg. In ons eerste huis 

richtte ik de tuin al in met zelfgekweekte plantjes en stekjes van vrienden en 

familie. Ik zette dat voort in Ede. Van cactussen en vetplanten was eerst nog 

geen sprake. Dat veranderde toen ik op een beurs in Arnhem bij een stand met 

cactussen belandde. Ik nam folders mee en kon zaden bestellen via het 

Clichefonds van Succulenta. Ook kocht ik een boekje van Werner Rauh: 

“ Cactussen en Vetplanten “ was de titel. Toen was ik verkocht. In 1975 werd 

ik lid van de landelijke vereniging Succulenta.  

 

In Ede verbouwden we in 1980 de bovenverdieping van ons huis, er kwam 

een mooi balkon bij en daar plaatste ik een Baco kasje op dat al snel gevuld 

werd met mooie exemplaren. Maar dit “rupsje-nooit-genoeg“ verlangde naar 

meer ruimte in de tuin, vooral voor de succulenten, die toch wel snel groeiden! 

 

In  oktober 1983 kochten we een woning in Lunteren. Met een flinke lap 

grond erbij. Ruim 600 vierkante meter. Vlak aan het spoor van het toenmalige 

“ Kippenlijntje“.  Nu is het al jaren de Valleilijn, veel sjieker natuurlijk…. 

Maar de ruime tuin was heerlijk. Er kwam meteen een Arko prof - kas, die ik 

zelf in elkaar gezet heb. Wat een luxe. 1 groot tablet en aan de andere kant 

een ruime bodem waar ik precies voor de winter de meeverhuisde planten 

royaal kwijt kon. Vanaf half oktober verpak ik de kas elk jaar in noppenfolie. 

Meestal tot eind maart is de kas dan onzichtbaar qua inhoud. Al mijn 

kuipplanten krijgen ook een plekje, al wordt dat elk jaar moeilijker. Gewoon 

te veel…… 
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Toen we in Lunteren woonden ging ik ook zo nu en dan naar de 

verenigingsavonden in Wageningen. Niet elke maand kon ik er naartoe. Ik 

had nogal eens nachtdiensten vanwege mijn werk of kwam s’avonds laat thuis. 

Maar het kweken van planten ging gestaag door. Na jaren van geduld 

kwamen er een paar jaar geleden eindelijk schitterende bloemen aan mijn 

zelfgekweekte  “koningin van de nacht “. Er zaten soms wel 15 tot 20 

bloemen aan deze bijzondere, meterslange cactus. Ze geuren heel lekker en 

bloeien kort. Vanaf 22.00 uur in de avond tot een uur of  8 in de ochtend. 

Gelukkig kon ik er mooie foto’s van maken. 

 

Begin 2001 ontmoette ik een aspirant-cactuslid. Ik heb haar enthousiast 

kunnen maken voor onze club! Haar naam was… Lies Oudshoorn. Nu rijd ik 

alweer 20 jaar gezellig met Lies mee naar Wageningen.  

 

Ik hoop nog een hele tijd door te gaan met deze geweldig leuke hobby. En 

wie een kijkje wil komen nemen in Lunteren is van harte welkom!! 
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Verslag bijeenkomst 14 oktober 
 

Eindelijk was het weer mogelijk een normale bijeenkomst te houden, 

weliswaar met een coronapas met QR-code. 

14 leden waren aanwezig, waaronder een nieuw lid nl. Ruud Vermeulen uit 

Tiel. Hartelijk welkom! 

Eerst hebben we de steeds maar uitgestelde ALV gehouden. Omdat het jaar al 

bijna voorbij is konden we deze snel afhandelen. Een verslag volgt verderop 

in deze Xerophyta. 

 

Daarna was er de rondvraag: 

-Ben T. zal op 16 oktober afdelingsvertegenwoordiger zijn op de landelijke  

 ALV. Hij wil  graag weten of er nog vragen/opmerkingen zijn die hij moet  

 stellen. Die zijn  er niet. 
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-Bert wil graag weten waar plastic ronde schalen van 12 cm te krijgen zijn. 

  Die worden volgens Johan helaas niet meer gemaakt. 

-Ad heeft geen liefhebbers kunnen vinden voor de grote planten die hij kwijt 

  wil, ook niet via Marktplaats. Suggestie is nog om contact op te nemen met  

  Burgers Zoo. 

-Peter heeft een uitnodiging gekregen van de orchideeënkring Arnhem e.o om  

 deel te nemen aan een plantenbeurs op 23 april 2022 in Oosterbeek. Besloten 

 wordt om mee te werken. 

 

Gerard heeft een aantal prachtige, bloeiende ariocarpussen meegenomen. 

Deze planten bloeien laat in het jaar. Ze staan vaak bekend als moeilijk, maar 

dat valt mee bij inachtneming van een aantal regels: de planten hebben een 

hekel aan veel water, aan verpotten en hebben een minerale grond nodig, 

bijvoorbeeld 25% gezeefde potgrond en 75% van een mengsel bestaande uit 

bims en ander inert materiaal. 

Zaaien gaat makkelijk maar de planten groeien langzaam en zijn na 10 jaar zo 

groot als een euromunt maar bloeien dan wel al. 

Gerard heeft ook 2 ex. meegenomen van Opuntia clavarioides, een bruine en 

groenige vorm. Bij een van de planten is 4 jaar na het verpotten de plastic pot 

helemaal kapot gescheurd door de kracht van de penwortel. 

 

Na de pauze is het dan tijd voor de grote verloting. Er zijn 2 tafels vol planten 

zodat iedereen weer genoeg te kiezen heeft. 

 
Chris Geris 

 

 

Verslag Algemene Ledenvergadering 14 oktober 2021` 
1. Opening  

   Voorzitter Peter Knippels opent iets na 20.00 uur de vergadering. Hij heet  

    iedereen van harte welkom. Er zijn 14 leden aanwezig.  

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken  

    Helaas hebben we het bericht ontvangen dat ons lid Jacob Boom is  

    overleden. 

    Er is bericht van verhindering ontvangen van Evert,Coert en Kathelijne,  

    Eric, Ans, Stephen, Joke en Henk. 
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3. Notulen van de Algemene Ledenvergadering 9 januari 2020  

    De notulen worden goedgekeurd. 

 

4. Verslag secretaris 

    Er zijn door het coronavirus in 2020 minder bijeenkomsten en activiteiten  

    georganiseerd. Er zijn geen opmerkingen. 

 

 5.Verslag penningmeester 

    Penningmeester Evert Weijman is niet aanwezig, maar de voorzitter neemt   

    zijn taak over. We sluiten het jaar 2020 af met een positief saldo van  

    € 248,73. Er zijn geen opmerkingen. 

 

6. Verslag kascommissie 

    De kascommissie, bestaande uit Eric van Workum en Kathelijne van Dijk- 

    Geise, heeft de inkomsten en uitgaven van de afdeling gecontroleerd en  

    akkoord bevonden. Zij stellen de vergadering voor het bestuur en de  

    penningmeester decharge te verlenen voor het in 2020 gevoerde beleid. 

 

7. Verkiezing kascommissie 2021 

    De nieuwe kascommissie bestaat uit Kathelijne van Dijk-Geise en Dirk-Jan 

    van Workum. 

 

8. Begroting 2021 

    De begroting voor 2021 wordt goedgekeurd.  

 

9. Vaststellen contributie 2021 

    De contributie blijft ongewijzigd: € 25, gezinsleden € 12,50 en jeugdleden  

    (tot 18 jaar) € 10. 

 

10. Bestuursverkiezing 

      Evert Weijman is aftredend als penningmeester en stelt zich weer  

      herkiesbaar. Hij wordt unaniem herkozen. 

 

11. Bibliotheek 

      Er zijn nauwelijks boeken geleend, mede door corona. Wie boeken of  

      tijdschriften wil lenen kan contact opnemen met Evert Weijman. 

12. Jaarprogramma 2021 

      In november hebben we een lezing door Nico Uittenbroek en de  
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      decemberavond wordt verzorgd door Ben Tänzer. 

 

13. Rondvraag 

      Er zijn geen vragen. 

 

14. Sluiting 

      Om 20.30 wordt de ledenvergadering door de voorzitter gesloten.  

 

Chris Geris 

 

 

Ben Tänzer 50 jaar lid van Succulenta. 

 
Tijdens de ALV op 16 oktober werd Ben gehuldigd wegens zijn 50-jarig 

lidmaatschap van de vereniging en kreeg hij de bijbehorende versierselen 

opgespeld. 

Gefeliciteerd Ben!  
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De “ Boom “ is geveld! 
 

In Memoriam Jacob Boom,  

19 mei 1928  -  6 oktober 2021. 
 

Op 9 oktober ontvingen wij een rouwkaart met de mededeling dat Jacob 

Boom was overleden. Ik zou juist in november weer met Gerard een bezoek 

aan hem brengen, wij waren dus te laat! 

Jacob was zo’n 40 jaar lid van de afdeling Wageningen, de laatste jaren 

kwam hij niet meer, het was te vermoeiend. Wij kennen Jacob als een trouw 

lid die ook altijd op reisjes meeging, meestal met zijn dochter Jacqueline. 

Alleen zoals Jacob aan zijn einde is gekomen is in- en intriest!  Elke middag 

ging Jacob er even op uit met zijn scootmobiel. Jarenlang met zijn vriendin 

Joke, die naast hem woonde in het verzorgingshuis en waar hij, na het 

overlijden van zijn vrouw Anneke, een belangrijke steun en 

gesprekspartner aan had. Dit jaar echter, 1 dag na zijn verjaardag op 18 mei, 

is Joke overleden en was Jacob weer alleen! 

 

Tijdens het ritje met de scootmobiel is Jacob ergens tegen aan gereden en is 

het omgeslagen met Jacob eronder! De politie heeft hem gevonden en 

onmiddellijk zijn zoon Ronald in Wageningen gebeld. Thuis is hij onderzocht 

en hij had alleen wat schrammen op zijn heup en eveneens op de 

scootmobiel. Jacob was blij dat het apparaat verder nog goed was en zei dat 

het allemaal nog wel meeviel. Totdat de andere dag aanbrak en er hevige 

pijnen waren. Jacob werd naar het Rijnstate ziekenhuis in Arnhem vervoerd 

en kreeg paracetamol toegediend. Na twee dagen van lijden heeft de 

schoonzoon gezegd dat als het ziekenhuis niet beter ging onderzoeken waar 

de pijn vandaan kwam hij een ziekenauto ging bellen en hij weer terug 

gebracht zou worden naar zijn verzorgingingshuis. Toen heeft men een scan 

gemaakt en wat bleek: zijn kunstheup was gebroken en zat in zijn  

darmen en buik! Heel slordig van het ziekenhuis dat men dit niet direct bij 

binnenkomst had geconstateerd! 

 

Gezien zijn leeftijd werd er niet meer geopereerd en is Jacob, met pijnstillers, 

toch korte tijd later overleden. Zo’n pijnlijke dood had Jacob niet verdiend! 
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Bij de crematie werden beelden getoond uit Jacobs leven, ook van zijn cactus- 

kas, en van zijn andere hobby’s als zendamateur en filmpjes versturen met 

zijn nieuwe computer wat hij tot op zeer hoge leeftijd bleef doen! 

 

Na afloop van de crematie hebben we ( Jannie, Joke en Henk van Doorn en 

de dames  verzorgend personeel )  gesproken met Jacqueline en Ronald en 

vele herinneringen opgehaald aan hun geweldige vader en cactusvriend. 

 

 
 

PS  De “Boom is geveld “ waren de eerste woorden die Jacqueline sprak  

tijdens de openingsspeech. 

De foto is genomen tijdens een open dag bij mij thuis in 2017. 

 

Evert Weijman 
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Vraag en aanbod 

 
Aangeboden door Coert van Dijk: bims, 10 liter voor € 3,20.  

Mee te nemen naar de vergadering of af te halen in Overberg. Graag van 

tevoren een mail of telefoontje. 

 

 

 

Activiteitenkalender 

 
Vetgedrukte tekst heeft betrekking op activiteiten van onze eigen afdeling. 

 

Meer informatie over landelijke activiteiten is te vinden in het 

verenigingsnieuws van Succulenta. 

 
Alle activiteiten zijn onder voorbehoud en afhankelijk van de dan 

geldende coronamaatregelen. 

 

11 nov.:  lezing door Nico Uittenbroek   

 

9 dec.:  gezellige avond met quiz o.l.v. Ben Tänzer  

 

13 jan.:  ALV en foto’s Peter Knippels  

 

10 febr.: lezing door Andre van Zuijlen 

 

10 maart: lezing door Wiebe Bosma 

 

14 april: praatavond 

   

  

Kopij gevraagd: kopij voor het januariummer van Xerophyta graag uiterlijk 

31december inleveren. 

 


